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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 6/2021 

 

Datum konání: 9. 9. 2021 

Místo konání: Terén, malá zasedací místnost MÚ Kyjov   

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Vladimír Šimeček – ředitel, TS Kyjov 

 Ing. František Svoboda – vedoucí sekce zeleň, TS Kyjov 

 Ing. Lukáš Lattenberg – zahradní architekt 

 Daniel Čmelík – místostarosta města 

 Ing. Adam Zálešák – referent ORM, MÚ Kyjov 

 Pavla Soukopová, DiS. – referent ORM, MÚ Kyjov 

 Ing. Tereza Schielová – referent OŽPÚP, MÚ Kyjov 

 Ing. Jaroslav Halamíček – spolek Voda lidé krajina 

 Ing. Petr Sedlák, Ph.D. – spolek Voda lidé krajina 

 Ing. Jan Školař – spolek Voda lidé krajina 

Zapisovatel:  Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  15.30 – 18.30  

 

Program jednání: 

1. Obhlídka – rekonstrukce VO na ul. Nádražní 

2. Informace ze semináře o možnostech využití důlních vod 

3. Adaptační opatření – prezentace Generelu navrhovaných opatření v boji proti suchu 

4. Kontrola úkolů 

5. Kácení dřevin 

6. Různé  

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Obhlídka – rekonstrukce VO na ul. Nádražní 

 

Zástupci ORM informovali komisi o záměru rekonstrukce VO na ul. Nádražní. Vzhledem 

k velkému množství sítí technické infrastruktury a nevhodným prostorovým podmínkám pro 



 
 

2 
 

betonáž patek pro nové sloupy není rekonstrukce možná ve stávající trase. Z tohoto důvodu je 

nutno nové sloupy VO umístit a propojovací kabeláž položit na protější straně ulice. V této 

souvislosti dojde ke kolizi se stávajícími stromy, přičemž ke skácení jsou navrhovány 3 

stromy a 1 strom je navrhován ke kácení z výchovných důvodů. U některých stromů bude 

proveden ořez větví. Dále bude odstraněno keřové patro. Takto vzniklé plochy budou 

zatravněny. 

 

 

2. Informace ze semináře o možnostech využití důlních vod  

 

Ing. Kudláč informoval komisi o průběhu a závěrech semináře k potenciálu a možnostem 

využití důlních vod z bývalých dobývacích prostor na území JMK, který se dne 9.9.2021 

konal v sídle Krajského úřadu JMK. Zápis ze semináře je uveden v příloze č. 2. 

 

 

3. Adaptační opatření   

 

Zástupci spolku Voda Lidé Krajina prezentovali komisi zpracovaný Generel navrhovaných  

opatření v boji proti suchu. Generel bude ještě dopracován a upřesněn na základě uplatněných 

připomínek. 

 

 

4. Kontrola úkolů  

 

 Úprava travnatého trojúhelníku v křižovatce silnic I/54 a II/432 u nemocnice 

Odbor majetku zaslal žádost o vyjádření k uvedenému záměru vlastníkovi pozemku – JMK 

prostřednictvím SÚS JMK. O stanovisko byl rovněž požádán dopravní inspektorát Policie 

ČR, který vyjádřil souhlas za dodržení stanovených podmínek. SÚS JMK sdělila, že 

k realizaci záměru bude nutno s vlastníkem pozemku uzavřít smlouvu o právu provést stavbu. 

Odbor majetku po sdělení této skutečnosti o uzavření smlouvy vlastníka pozemku požádal.   

 

 Travnaté plochy se zvláštní péčí 

Zástupci TS sdělili, že všechny plochy byly postupně posečeny dle pokynů stanovených na 

minulém jednání KŽP, plocha u Rocha bude ještě dodělána, v lesoparku zůstane ve spodní 

části neposečena vymezená část.   

 

 VKP V Podsedkách 

Ing. Blažek informoval komisi, že s  p. Ing. Seluckým byla začátkem srpna uzavřena smlouva 

o výpůjčce, jejímž předmětem je pastva ovcí, koz a skotu. Ing. Selucký byl požádán, aby 

zahájení pastvy oznámil na odbor majetku. Do doby jednání KŽP nebylo zahájení pastvy 

oznámeno. Mgr. Veverková upozornila na možné problémy vypůjčitele s vyřizováním dotace. 
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 Vysazování rostlin do litorálního pásma Kyjovky 

Mgr. Lungová předá TS seznam vhodných druhů rostlin. TS rostliny zakoupí a předají 

k výsadbě, jenž proběhne v určeném úseku Kyjovky při akci Zažít Kyjov jinak.  

 

 Aliance půdy 

Mgr. Veverková zaslala všem členům komise před jednáním komise českou verzi prezentace 

tohoto spolku, v níž jsou uvedeny základní údaje – historie, členové, cíle a aktivity. 

Doporučila, aby se město Kyjov stalo členem.    

 

 Obnova NS Bohuslavice 

Ing. Berka uvedl, že žádost města o dotaci na obnovu NS byla úspěšná. V této záležitosti 

proběhne jednání k dalšímu postupu.  

 

 

5. Kácení dřevin 

 

Ing. Blažek zaslal komisi před jednáním dokumentaci ke kácení následujících dřevin: 

 sídl. U Vodojemu – lípa,  

 hřbitov Kyjov – lípa, 

 městský park – jasan, 

 ul. Mezi Mlaty – prunus, 

 sídl. Za Stadionem – smrk. 

 

Komise nemá námitek proti kácení uvedených dřevin. 

 

Mgr. Lungová upozornila na špatný stav a nedostatečnou následnou péči o novou výsadbu 

stromků (doloženo fotografiemi) zejména na ul. Kollárova a Mezi Mlaty. Dále upozornila na 

dostatečnou vzdálenost stromů při výsadbě v aleji života. Mgr. Veverková upozornila na 

poškozené stromky v zahradě MŠ Bohuslavice. Poškození bylo způsobeno neodbornou sečí 

v okolí stromků. Uvedené podněty byly projednány se zástupci TS Kyjov. Sečení travnatých 

ploch v areálu MŠ Bohuslavice TS neprovádí. 

 

 

6. Různé 

 

Ing. Lattenberg 

Informoval komisi o jednání o obnově bývalé cesty „Brněnky“ v katastru obcí Ostrovánky a 

Bukovany, jenž by měla navazovat do kyjovského katastru. Trasa cesty je uvedena v příloze 

č. 3. 

 

Ing. Selucký  

Prezentoval komisi kruhové hřiště z Rakouska určené pro starší děti, jenž by mohlo být 

inspirací  pro výstavbu podobného hřiště i v Kyjově. Dále se dotazoval na způsob sečení – 

výši pokosu – travnatých ploch. Bylo vyjasněno se zástupci TS.  
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Ing. Šimeček 

Informoval komisi o pořízení dvou nákladních elektrovozidel, jenž město zakoupilo za využití 

dotace, dále TS zakoupily malotraktor s vlečkou, k malotraktoru bude dodáno také rameno na 

sečení. Další nákupy techniky se chystají na příští rok. Nákupy jsou umožněny díky tomu, že 

odpisy hmotného majetku zůstávají v rozpočtu TS. Za to poděkoval Ing. Berkovi, který se o 

tuto skutečnost zasadil v RM.   

 

Mgr. Lungová 

 informovala komisi, že zastupitelstvo města na svém zasedání schválilo poskytnutí dotace 

na projektovou dokumentaci na Rozhlednu Tanečnice pro spolek Tanečnice, z.s. V této 

souvislosti uvedla, že by město mohlo také vyčlenit finanční prostředky na projekt 

revitalizace parku u Kaple sv. Josefa, 

 doporučila, aby zastupitelstvem města schválený dokument „Strategie rozvoje města 

Kyjov s dopadem na území ORP 2021 – 2030“ byl aktualizován každé 2 roky, 

 upozornila na deponii materiálu u školy Za Humny. 

 

Mgr. Veverková 

 upozornila na ježkoviště – projednáno s TS, 

 upozornila na zarostlý chodník ke kuželně – projednáno s TS, 

 polep skel autobusových zastávek – obnovena spolupráce se skauty, 

 členům komise zaslala v srpnu e-mailem odkaz na soutěž  Adapterra Awards 2021, 

navrhla příští rok do soutěže nominovat lesopark, 

 navrhla, aby příští rok byla využita  dotace JMK na ošetření stromů v Aleji života,   

 navrhla zřídit na sběrném dvoře Reuse centrum, Ing. Berka doporučil posečkat na projekt 

nového sběrného dvora, 

 upozornila na návoz hlíny do propadliny na Kameňáku, čímž jsou poškozovány některé 

stromy – bude ověřeno u p. Ing. Cermana, 

 dotazovala se na návoz kompostu – bude ověřeno na OM.  

 

Ing. Kudláč 

 upozornil na neudržovanou plochu na městském stadionu, 

 upozornil na stav záhonů levandulí na sídlišti Zahradní.  

 

Ing. Blažek 

Požádal členy komise o vyjádření ke kácení stromů na sídl. Lidická v souvislosti s výstavbou 

bytových domů. Dokumentace byla rozeslána e-mailem před jednáním komise. 

 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

3/2021 – komise doporučuje radě města zahrnout do rozpočtu města na příští rok finanční 

prostředky na zpracování projektové dokumentace na revitalizaci parku u Kaple sv. Josefa. 
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Úkoly pro členy komise:  --------- 

 

Termín dalšího jednání:  5. 10. 2021 v 15.00 hod. (obchůzka Bohuslavice, městský park) 

 

 

      

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Zápis ze semináře k možnostem využití důlních vod 

3. Trasa cesty „Brněnky“ 

 


